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Zápis ze 12. setkání pracovní skupiny Předškolní vzdělávání 

Místní akční plán II ORP Otrokovice, 
reg. č. CZ.02.3.68/0.0/0.0/17_047/0008582. 

 
 

Dne: 19. 4. 2021, od 13:00 –15:00, on-line v prostředí MS Teams 
Zúčastnění: viz prezenční listina z MS Teams 
Přílohy: Pozvánka na setkání s uvedeným programem jednání 
               Prezenční listina, Záznam setkání 
 

Pracovní skupinu přivítala a celé setkání vedla Dr. J. Zavřelová. Připomněla, že v současné době je 

pozornost v MŠ zaměřena na výuku předškolních dětí. K této výuce vydalo MŠMT ČR 1. 3. 2021  

„Metodický materiál pro distanční výuku v MŠ“. MŠ materiál obdržely a obsah respektují. 

Ve všech MŠ děti testují bez větších problémů. Rodiče si mohou přinést pro děti své vlastní, ale jen 

státem „povolené – doporučené“testy. 

Děti většinou nevnímají závažnost  covidové pandemie a následných opatření. 

Jednotlivé členky pracovní skupiny se postupně k aktuální situaci v jejich MŠ vyjadřovaly. 

Bc. Černá, MŠ Pohořelice, pracuje se skupinou třinácti dětí, z toho je 12 předškoláků. Počet dětí se 

jeví jako všestranně příznivý pro klidnou práci, která maximálně vyhovuje možnostem dětí. Pro 

distanční výuku využívají YouTube Messenger, odkazy na videa, Whats App Messenger, e- mail –

zadávání úkolů, předávání materiálů. Pro komunikaci mají stanovený systém, který rodiče dodržují. 

 

E. Černochvá , MŠ Halenkovice, referuje o „využití“ covidové pandemie k rekonstrukci a malování 

některých částí budovy školy. Vyučuje nejmladší děti. Při distanční výuce zasílají rodičům materiály, 

videa, písničky. Zpětná vazba rodičů i dětí je kladná. 

Bc. Plisková, MŠ Halenkovice, pracují se třinácti předškoláky. Udávají jako ideální stav pro práci 
s velikostí věkové skupiny, pro přípravu dětí na vstup do ZŠ. Rozvíjejí mj. komunikační schopnosti, 
hrubou i jemnou motoriku, grafomotoriku, poskytují dětem řadu materiálů na plnění praktických 
úkolů třeba i v domácím prostředí. Škola na svých stránkách uveřejňuje možnosti připojení na krátká 
videa určená rodičům předškoláků k posílení jejich domácí přípravy pro vstup do 1. třídy. Též 
logopedická cvičení pro všechny děti a pro děti s odkladem školní docházky. Letošní odklad školní 
docházky „dostanou“ dvě děti. Příčinou bude opožděný vývoj řeči a sociální nezralost. Vyučující dbají 
ne zpětné vazby dětí i rodičů. Komunikace je přátelská. Paní učitelky vyslovily přání, lepšího vybavení 
MŠ IT technikou! 
 
Mgr. Bláhová, Mgr. Strojilová, MŠO Hlavní. V MŠ pracují ve třech třídách po patnácti dětech. 
Logopedická třída dostala výjimku od MŠMT, navštěvují ji děti nejen předškolního věku. Mají dobře 
propracovanou logistiku pohybu personálu, počet zaměstnanců je velmi pozitivní v poměru k dětem. 
To umožňuje náročnější zaměstnání ze ŠVP PV. Jóga pro děti, rytmická cvičení, rozvíjení všech smyslů, 
grafomotorika, práce s IT technikou, výroba „hmyzího hotelu, „ZOO na víkend“ – surigati – tematické  
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zaměření celotýdenního plánu, originální akce 15 úkolů pro děti i rodiče „na plotě“ atd.                
Dětem se SVP včetně dětí zvídavých a s OMJ vyučující zajišťují individuální úkoly a individualizovanou 
péči. Asistenti pedagoga jednak pracují přímo s dětmi se SVP včetně dětí s OMJ, a také pomáhají 
s výrobou pomůcek a přípravou materiálů k výuce.  
Zpětná vazba od rodičů je mnohem častěji vyjadřovaná, než v I. vlně covid-19 a je jednoznačně 
pozitivní. Vyučující mají radost nejen z povzbuzující odezvy rodičů, ale také z dodávky nových tabletů 
do MŠ. 
  Naopak je velmi trápí, a to dlouhodobě, neutěšený stav školní zahrady s minimálním množstvím 
starých herních modulů. Zahrada nevyhovuje ani z pohledu hygieny, ani bezpečnosti.  Zahrada 
potřebuje zevrubnou úpravu a vylepšení! 
 
 Na webových stránkách města Otrokovice a na stránkách všech MŠ v ORP Otrokovice jsou vypsány 
termíny a podmínky k přijetí žáků do MŠ „Zápisy dětí do MŠ“ 
 
Manažerka projektu Bc. Dobrovolská na závěr požádala o včasné dodání výkazů práce za měsíc 
duben. 
Poděkovala přítomným za účast na setkání. 
Poděkování za sdílení a spolupráci vyjádřila též J. Zavřelová, poté setkání ukončila. 
 
 
Dne: 19. 4. 2021 
Zapsala: PaedDr.  Jarmila Zavřelová 
 
 

  

 

 
 


